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DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Aanspreekpunt dierenwelzijn in politiezones  -  Stand van zaken

In de commissievergadering van 28 februari 2018 gaf de minister aan dat we in Vlaanderen 
in alle politiezones een aanspreekpunt moeten hebben voor dierenwelzijn. Op het veld 
vernemen we dat nog steeds niet alle politiezones een aanspreekpunt hebben.

1. De politie is weliswaar een federale bevoegdheid, maar welke initiatieven heeft de 
minister in het verleden al genomen om een aanspreekpunt te realiseren in alle 
politiezones?

2. We zijn nu 3 jaar verder en nog steeds zijn er politiezones die geen aanspreekpunt 
hebben voor dierenwelzijn.

a) Hoeveel en welke politiezones hebben momenteel een aanspreekpunt?

b) Hoeveel en welke politiezones hebben nog geen aanspreekpunt?

3. Hoe verloopt de samenwerking met de Inspectiedienst Dierenwelzijn en de 
verschillende politiezones? Welke initiatieven gaat de minister nemen om de 
samenwerking nog vlotter en sneller te laten verlopen?

4. Welke initiatieven gaat de minister nemen opdat er in alle politiezones een 
aanspreekpunt voor dierenwelzijn opgericht wordt?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 283 van 11 december 2020
van ELS STERCKX

We zijn in permanent overleg met de politiezones om te zorgen voor een optimale 
bezorgdheid en optreden ikv Dierenwelzijn. Net zoals de aandacht en inzet van justitie 
toeneemt, zie ik ook een toename bij de politiezones. We blijven evenwel zeer alert en 
blijven iedereen aanporren.


